

## Parent Communication Letter 29-4-2022

## رسالة أولياء الأمور بتاريخ 2022-4-29

Dear Parents

We extend our warmest congratulations to you on the occasion of Eid Al-Fitr, may Allah bring it back to us and you with goodness, and we are pleased to provide you with some updates and instructions for resuming work after the happy Eid Al-Fitr vacation.

**Eid Vacation**

We inform you that the student vacation starts on Saturday, 04-30-2022, provided that school will resume on Monday, 09-05-2022

**School Timing**

The school timing returns to work as it was before the month of Ramadan and you can view it through the following link:

[http://shorouq.sch.ae/APS2021\\_2022/Timing\\_T3.pdf](http://shorouq.sch.ae/APS2021_2022/Timing_T3.pdf)

We remind you of the start and end time of school day as follows: The morning bus tour departs at its usual time and the school opens its doors for students at 7:15 am and closes all side doors at 7:40 am. First lesson starts at 7:45

**Term three books distribution**

Textbooks will be distributed to all students from grade one to twelve from Monday 9 May to Tuesday 10 May during school hours. Kindly send school bags that accommodates the student's books pack.

**Orison System****Reminder**

Orison application, which is downloaded on the mobile, has been activated on both Android and the IOS systems. To increase the school communication with parents. You can download the application through the link:

For Android devices:

<https://bit.ly/3rRolwk>

For MAC (IOS) devices:

<https://apple.co/3sInSvy>

Through the application, you can view the weekly plans at the end of each week and know the grading books for the continuous assessment of your children and you can communicate with your children's teachers through sending messages and use other features that will serve different purposes.

**Google Classroom and emails follow up**

You are kindly requested to follow the student's Classroom for easy access to assignments, class work, PPT ...etc Communication between home and school... is an equation that achieves the highest levels of success and builds bridges of trust between the school and parents, therefore we stress the need to follow up on the student's and parent's e-mail and the Orison application.

حضرات الأهالي الكرام

نتقدم إليكم بأحر التهاني بمناسبة حلول عيد الفطر المبارك أعاده الله علينا وعليكم بالخير، ويسعدنا أن نزودكم ببعض المستجدات و التعليمات الخاصة باستئناف الدوام بعد إجازة عيد الفطر السعيد.

**إجازة العيد**

نحيطكم علمًا بأن إجازة الطلبة تبدأ من يوم السبت الموافق 2022-04-30 على أن يستأنف الدوام يوم الاثنين الموافق 2022-05-09

**التوقيت المدرسي**

يعود التوقيت المدرسي للدوام كما كان عليه قبل شهر رمضان المبارك ويمكنكم الاطلاع عليه من خلال الرابط التالي:

[http://shorouq.sch.ae/APS2021\\_2022/Timing\\_T3.pdf](http://shorouq.sch.ae/APS2021_2022/Timing_T3.pdf)

ونذكركم بأوقات بدء ونهاية الدوام كما يلي:

تنطلق جولة الباصات الصباحية في موعدها المعتاد وتفتح المدرسة أبوابها لاستقبال الطلبة الساعة 7:15 وتغلق جميع الأبواب الجانبية الساعة 7:40 دقيقة حيث تبدأ برصد الطلبة المتأخرين على النظام الخاص بذلك. تبدأ الحصص الأولى في تمام الساعة 7:45

**تسليم الكتب المدرسية**

سيتم تسليم الكتب المدرسية لجميع الطلبة من صفوف الأول حتى الثاني عشر يومي الإثنين والثلاثاء من 2022/5/10-9 خلال الدوام المدرسي يرجى احضار الحقيبة المدرسية التي تتسع لمجموعة الكتب الخاصة بالطلاب

**نظام أورايزن Orison والخطة الأسبوعية****للتذكير**

تم اعتماد تطبيق Orison الذي يتم تحميله على الموبايل بنوعية نظام أندرويد ونظام IOS لتفعيل وزيادة فرص التواصل مع ولي الأمر ويمكنكم تحميل التطبيق عن طريق الرابط :

لأجهزة الأندرويد :

<https://bit.ly/3rRolwk>

لأجهزة MAC (IOS) :

<https://apple.co/3sInSvy>

يمكنكم من خلال التطبيق الاطلاع على الخطط الأسبوعية في نهاية كل أسبوع ومعرفة درجات التقويم التكويني لأبنائكم ويمكنكم التواصل مع معلمى أبنائكم من خلال خاصية إرسال الرسائل وغيرها من الخصائص التي تزودكم بمعلومات مختلفة.

**منصة جوجل الكلاس روم Class Room والبريد الإلكتروني**

يرجى من حضراتكم متابعة الكلاس روم للطالب لسهولة الوصول للواجبات والأنشطة الصفية ودروس البوربوينت المحملة عليه.

التواصل بين البيت والمدرسة.. معادلة تحقق أعلى درجات النجاح وبناء جسور الثقة بين المدرسة وأولياء الأمور وعليه نؤكد بضرورة متابعة البريد الإلكتروني الخاص بالطلاب وولي الأمر ومتابعة تطبيق Orison

### Bringing devices to school

We stress the importance of students bringing their electronic devices (computers or tablets) on a permanent basis, provided that they are always charged to facilitate the learning process. The school will not rely on paper worksheets for grades three and above. Electronic resources on different platforms and applications will compensate the paper ones.

### PISA Test

PISA test will be applied on May 24 for 2006 age group to include a sample from grade 9 through 11 students. This international exam aims to measure the extent to which students acquire knowledge and skills in mathematics, science, and reading in Arabic that are in line with international standards.

### School Continuous Assessment guidelines for Term 3

For you to review the guide for all subjects press the link below:

[http://shorug.sch.ae/APS2021\\_2022/Assessment\\_T3.pdf](http://shorug.sch.ae/APS2021_2022/Assessment_T3.pdf)

### إحضار الأجهزة الإلكترونية

نؤكد على أهمية إحضار الطلبة لأجهزتهم الإلكترونية ( الحاسوب أو التابلت) بشكل دائم على أن تكون مشحونة لتسهيل سير العملية التعليمية .  
لن تعتمد المدرسة على أوراق العمل للصفوف من الثالث فما فوق، وتعتمد المصادر الإلكترونية على المنصات والبرامج المختلفة بدلاً منها.

### الاختبار الدولي PISA

تم اختيار مدرستنا لتطبيق اختبار PISA ضمن الفئة عمرية من مواليد 2006 لعينة من طلبة الصفوف التاسع وحتى الحادي عشر لقياس مدى اكتساب الطلبة للمعارف وللمهارات في مواد الرياضيات و العلوم، والقراءة باللغة العربية.

### أسس التقييم التكويني للفصل الدراسي الثالث

نرجو منكم الاطلاع على دليل أسس التقييم لجميع المواد للفصل الدراسي الثالث من خلال الضغط على الرابط أناه:

[http://shorug.sch.ae/APS2021\\_2022/Assessment\\_T3.pdf](http://shorug.sch.ae/APS2021_2022/Assessment_T3.pdf)

We wish you a happy Eid

عيد فطر سعيد وكل عام وأنتم بخير